
Esbjerg D.5.november 2024

Referat betsyrelsesmøde tirsdag d.8.oktober 2024

Mødedeltagere:    Søren Juul Nielsen(Formand afd.18)
                               Gitte Tingberg(Næstformand afd.18)
                               Helle Antonsen(Referent afd.18)
                               Joan Madsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)
                               Alice Nielsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)

1.Velkommen til.

2.Godkendelse af referat fra sidst.
Referatet blev enstemmigt godkendt og videresendes til Ungdomsbo samt de beboere som får det 
pr.brev/mail.

3.Bordet rundt.
Status på fjernelse af buskene er at det er både billiger og nemmere at klippe dem x2 årligt, frem for
at få dem fjernet.

4.Økonomi.
Der er ikke brugt nogle penge fra aktivitets og fritidskontoen siden sidste møde. Så status på 
kontoerne er uændret.

5.Nyt fra styregruppen.
Brandmyndighederne har været oppe i Krydset og se om stedet lever op til deres krav. Hyggekrogen
nede ved Pia og møblerne i atriumet skal rykkes rundt/fjernes så Krydset lever op til kravene. Der 
bliver indkaldt en argitekt som skal hjælpe med hvordan de må sætte møblerne mm.

6.Nyt fra festudvalget.(Invitation til julefrokost/pris+invitation fældes sommerfest 2025)
Der blev taget fat i Marcello der i samarbejde med festudvalgt fik udarbejdet en invitation. Der kom
ud fredagen efter. Samt udarbejdet en rigtig fin entrebillet til arrangenemtet.

Vi fik fundet datoer for vores sommerfest og julefrokost 2025.

Da Marcello desværre stopper vil vi have udkastene til invitationer, entrebilletter mm. Ud på et 
USB stik så vi har dem liggende til de kommende arrangenemter i fremtiden.

7.Nyt fra motionsrummet.
Det nye løbebånd driller nogle da det ikke kan køre uden nøgle. Samt når blæseren har kørt en 1 
time stopper den automatisk. Herefter skal stikket tages ud.Sættes i igen og resetes bagpå det. Så 
virker det igen. Der er planlagt indkøb af nye motionscykler til motionsrummet.



8.Nyt fra affaldsgruppen.
Ved det kommede arrangement ”Danmark spiser sammen” er der blevet indkøbt  flere sæt 
affaldsspande  til sortering af rest, mad, plast, papir mm.affald. Ved det forrige ”Danmark spiser 
sammen” var der problemer med at få sorteret affaldet korrekt, dette problem løses med de 
nyindkøbte affaldsspande.

9.Menu julefrokost D.16/11-2024. 
Festudvalget er blevet enige om en menu og dato for seneste dato inden maden bestilles.

10.Træer langs Stengårdsstien.
Vi har haft kontakt med Vej og Park som har videresendt os til afdelingen på Vibevej nr.8. De 
informerede om at det er Ungdomsbo der har dokumenterne på træerne. Formanden tager kontakt til
dem og melder tilbage når han har ny info.

11.Festsalen( Buget festsalens fremtid afd.18)
Formændene har mødtes nede i festsalen for at snakke om festsalens skæbne. De kom frem til at det
skal op i de enkelte bestyrelser og mødes så atter igen. Hvorefter der tages en beslutning. Festsalen 
giver underskud hvilket ikke er optimalt. Vi skal derfor have fundet ud af hvad der skal ske og ikke 
ske med den i fremtiden.

12.Skrivelse rundt til alle beboerne i afd.18 ang. fodring af katte/fugle.
Der er stadig problemer med fodring af mågerne herude. Yderliger er nogle begyndt at smide 
kattemad rundt om i hele afdelingen. Da det er grobund for rotter og det ikke er godt for kvarterets 
hunde at spise det. Tager vi kontakt til Ungdomsbo om at der skal sendes et skrib rundt til beboerne 
i afdelingen om at der ikke må fordres fugle/katte herude. Og at konsekvenserne af det er at de kan 
blive sat ud af deres lejemål.

13.Henstilling af skraldeposer.
Henstilling af skraldeposer er som ovennævnte grobund for mus og rotter. Derfor skal 
skraldeposerne ud i skaraldespanden med det samme. Eller blive inde indtil der er tid til at gøre det 
rette. Dette punkt skal skrives med på Flyeren  ang. det er forbudt at fordre fule/katte herude.

14.fjernelse humbel.
En af humblerne på Stengærdet skal rykkes længere hen, da det geografisk ligger dumt i forhold til 
nogle af vores gangbesværede beboere.Vi tager kontakt til Kent ang. at få dette igangsat.

16.Billedgalleri mistrivsel af vores afdeling.
Vi vil løbende tage billeder af vores grønne områder for at have dokumentation for mistrivselen af 
vores grønne områder. Så vi har dokumentation over en længere periode. Denne skal bruges til det 
kommende beboermøde 2025.

17.Evt.


